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Conceptverslag vergadering Algemeen Bestuur van het Meerschap Paterswolde van 3 juli 2018 

 

Aanwezig: Mw. M.H. Stiekema (voorzitter), dhr. H. Lammers, dhr. J. van Keulen, dhr. M.D. Blom, 

dhr. J.P. Loopstra, dhr. B. Leemhuis,  mw. C. Fenijn, Mw. H. Kamminga, dhr. K. Knot 

Afwezig m.k. Mw. L.M. Schuiling 

Afwezig z.k. -  

  

Ambtelijke ondersteuning: mw. K. Hunziker (secretaris), dhr. H. Homan, mw. S. Loedeman 

 

Publieke tribune:   aantal personen  6 

 

1. Opening/vaststelling conceptagenda 
De Voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

       

2. Aanwijzing mevrouw Stiekema als voorzitter van het Meerschap Paterswolde 

        Aanwijzing de heer Lammers als vicevoorzitter van het Meerschap Paterswolde 

        Aanwijzing de heer Van Keulen als lid Dagelijks Bestuur van het Meerschap Paterswolde 

         De aanwijzingen worden met meerderheid van stemmen besloten        

 

3. Rondvraag (eventuele insprekers) 
De heer P. Nannenberg heeft zich als inspreker gemeld op punt 7 en punt 8. 

Mevrouw Prop heeft zich als inspreker gemeld op punt 8. 

De voorzitter geeft het woord eerst aan mevrouw Prop: 

Mw. Prop: zou graag zien dat in de AVMP artikel 13 i wordt aangevuld met kajak, 

canadees. Er zijn bij het Hampshire namelijk geen mogelijkheden om in-uit te stappen. 

Voorzitter: de voorgestelde wijzigingen voor de AVMP zullen via een inspraakprocedure 

openbaar gemaakt worden waarbij belanghebbenden zienswijzen kunnen indien. Mw. 

Prop wordt verzocht om haar opmerking/verzoek via een zienswijze in te dienen zodra de 

wijzigingen ter inzage liggen. 

De heer Nannenberg: zou graag zien dat het nieuw toe te voegen artikel met betrekking 

tot de vaarsnelheid wordt uitgebreid met “behoudens het gebied zoals aangegeven op 

bijlage 3 waar een maximale snelheid van 4 km per uur ten opzichte van de bodem geldt”  

Op de bijlage moet dan de vaarweg vanaf sluisje Ter Borch en bij de zomerhuisjes. 

Voorzitter: voor dit punt geldt het zelfde als voorgaand punt, de wijzigingen voor de 

AVMP zullen via een inspraakprocedure openbaar gemaakt worden waarbij 

belanghebbenden zienswijzen kunnen indien. 

Vervolgens spreekt de heer Nannenberg in op punt  7 concept begroting. Hij stelt voor 

gezien de grote hoeveelheid plantengroei in het meer in de begroting van 2019 hiervoor 

een bedrag op te nemen van +/- €70.0000. 

Verder verzoekt hij dat het Meerschap zich in het project van het Waterschap Uitvoeren 

van KRW- en Klimaatmaatregelen Paterswoldsemeer nadrukkelijk op te stellen als 

partner van het waterschap, aangezien het waterschap een andere insteek heeft dan het 

Meerschap. 

Voorzitter: met betrekking tot de begroting zullen we eerst het advies betreffende de 

plantengroei afwachten. Dit punt zal terugkomen op de agenda met een onderbouwing. 
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4 Verslagen 
4a. Conceptverslag AB 4 december 2017 

 Mw. Fenijn: nav punt 6 wil mw. Fenijn graag weten hoe het met het convenant staat. 

Mw. Hunziker: Het is een ingewikkelde procedure om de boa’s beëdigd te krijgen 

voor ons gebied. Voor dit seizoen is er gekozen om de samenwerking met de politie 

te zoeken. De politie mag immers overal bekeuren. De boa patrouilleert nu 

regelmatig samen met de politie. 

Mw. Fenijn: zou graag aan het eind van het seizoen een uren overzicht willen zien 

van de inzet van de politie in het gebied. 

 Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

4b. Vastgestelde besluitenlijst DB 9 april en concept besluitenlijst 4 juni 2018 (alleen 

bestuursleden) 

Dhr. Leemhuis: nav besluitenlijst 9 april punt 3d; de heer Leemhuis wil graag weten 

wat een optuigpaal is. 

Mw. Hunziker: dit is een paal in het water waar een zeilboot op getuigt kan worden. 

Bij sommige windrichtingen lukt dit niet bij de steiger. 

Dhr. Leemhuis nav besluitenlijst 9 april punt 3b; verzoekt om hier terughoudend mee 

om te gaan. 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld  

 
5. Mededelingen/Ingekomen stukken. 
    5a. Nieuwe borden vrije recreatie 

Voorzitter geeft het woord aan mw. Hunziker.  
Mw. Hunziker: in samenwerking met het NFN (Naturisten Federatie Nederland) 
hebben we een aantal nieuwe borden geplaatst bij het naaktstrand.  De 
pictogrammen op het bord geven aan wat niet is toegestaan en bieden meer 
duidelijkheid dan de bordjes met het opschrift “vrije recreatie” 

    5b. Jaarverslag ombudsvrouw 2017 
  Voorzitter: in 2017 zijn er geen klachten binnengekomen bij de ombudsvrouw. 

   
6. Concept Jaarverslag/Jaarrekening 2017 

 Voorzitter: Tynaarlo en Haren hebben geen zienswijzen ingediend. 

Dhr. Knot: merkt op dat er op blz. 26 nog wordt gesproken over omzetbelasting. Dit 

wordt niet meer gebruikt en moet BTW zijn.  

Daarnaast wil de heer Knot graag weten wat “Meer in beweging” is. 

Mw. Hunziker: dit is een visie dat in 2015 is opgemaakt 

Als laatste wil de heer Knot graag weten waarom er een geldlening is bij de 

gemeente Huizen. 

Mw. Hunziker: de gemeente Huizen verstrekt goedkope leningen. Dit is een lening 

die erg gunstig is voor het Meerschap.  

Dhr. Leemhuis: merkt op dat het jaarverslag/jaarrekening 2017 in Groningen pas 

deze maand op de agenda staat. 

Dhr. Van Keulen trekt nav de opmerking van dhr. Leemhuis het boetekleed aan dat 

hij de stukken te laat heeft doorgestuurd naar de raad waardoor het nu pas op de 

agenda staat. 

 

Voorzitter: Jaarverslag/jaarrekening 2017 wordt vastgesteld 
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7. Concept begroting 2019 

Voorzitter: de begroting 2019 is € 710.000. De verhoging ten opzicht van vorig jaar 

komt doordat er €20.000 gereserveerd is voor egalisatievoorziening. 

Dhr. Knot: als we nu de begroting 2019 vaststellen en later blijkt dat de € 70.000 voor 

het bestrijden van waterplanten wel moet worden opgenomen hoe gaat dit dan? 

Voorzitter: er zal dan door het AB een besluit genomen moeten worden en 

vervolgens zal dit aan de raden voorgelegd worden. 

Dhr. Van Keulen: het is verstandig om het probleem van de waterplanten op papier 

te zetten, erkennen we het probleem, hoe ernstig is het enz. 

Dhr. Leemhuis: vraagt hoe het kan dat er in de begroting een verdubbeling van de 

waterschapslasten zit ten opzichte van voorgaande begroting. 

Mw. Hunziker: we hebben vorig jaar hogere aanslagen ontvangen. Het is niet 

duidelijk waarom de aanslagen hoger zijn. We hebben bezwaar gemaakt maar het 

bezwaar is nog niet afgehandeld.  

Dhr. Leemhuis: het kan dus zijn dat er nog een teruggave komt over vorig jaar? 

Mw. Hunziker: dat zou inderdaad kunnen. 

Mw. Fenijn: bedankt mw. Hunziker voor het beantwoorden van haar vragen en het 

geduld. Mw. Fenijn merkt op dat op pagina 11 onder baten administratie kosten 

staat, moet dat niet administratie opbrengsten zijn? 

Mw. Hunziker: geeft aan dat dit er inderdaad niet goed staat, het moet administratie 

opbrengsten zijn. 

 

Voorzitter: concept begroting 2019 vastgesteld. 

  

8. Voorstel wijzigingen AVMP 

Voorzitter: de huidige AVMP voldoet niet meer aan het gebruik van het gebied. 
Daarom een voorstel tot wijziging van de AVMP 
Dhr. Van Keulen: kunnen we niet nu al 2 regels toevoegen aan artikel 13 i?  
Voorzitter: we volgen de procedure dat na ter inzage legging zienswijzen ingediend 
kunnen worden.  
 
Voorzitter: wijzigingen vastgesteld, inspraakprocedure kan gestart worden. 

  

 

9. Lage Wal 
Voorzitter geeft het woord aan mw. Hunziker. 
Mw. Hunziker: In de Ab vergadering van 4 december 2017 is het AB akkoord gegaan 
met de financiering voor de Lage Wal. Om de BTW te kunnen compenseren is er een 
onder-aannemingsovereenkomst nodig. Op grond van de overeenkomst factureert 
de provincie een aanneemsom incl. btw aan het Meerschap voor minimaal de 
kostprijs van het werk, waarbij het Meerschap de btw verrekend met de gemeenten 
die bijdragen. Omdat het Meerschap eigenaar is van de grond kan zij de btw 
doorberekenen naar de gemeenten en daarmee laten compenseren. Deze 
constructie heeft alleen fiscaal voordeel en op de jaarrekening 2019 zal deze 
constructie zichtbaar zijn. 
 
Voorzitter: vastgesteld 
 

 
10. Rondvraag 
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 Dhr. Lammers: ik moet nog benoemd worden door de raad als lid van het DB. 
Dhr. Knot: wat is de frequentie van de AB-vergaderingen? 
Voorzitter: het AB vergaderd tweemaal per jaar 

 
  

 

De vergadering wordt om 18.32 uur gesloten. 

 

 

 

 

 

Nr. Onderwerp / Voorstel Besluit 

2. Aanwijzing mevrouw Stiekema als voorzitter Meerschap 
Paterswolde, aanwijzing de heer Lammers als vicevoorzitter van 
het Meerschap Paterswolde, aanwijzing de heer Van Keulen als 
lid Dagelijks Bestuur van het Meerschap Paterswolde 

Vastgesteld 

4. a. conceptverslag AB 4 december 2018 
 

Vastgesteld  
Vastgesteld 

6. Concept Jaarverslag/Jaarrekening 2017 Vastgesteld 

7. Concept Begroting 2019 Vastgesteld 

8. Voorstel wijzigingen AVMP Vastgesteld 

9. Project Lage Wal, onder-aannemingsovereenkomst Vastgesteld 

 


